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Begroting GOR propositie.pdf

Aanbiedingsbrief GOR propositie nov 2020. pdf

Toelichting werkzaamheden werkpakket 3 GOR-propositie.pdf
Propositie GOR-monitor nov 2020.pdf

In een gesprek dat ik metXEShad vandeweek kwamen we op de voortgang in besluitvorming over de RIVM propositie m.b.t.

Gezondheidsonderzoek na Rampen [IEEE wist niet wat de status is en ik ook niet. Jullie vertelden vandaag beiden geen overdracht

te hebben gehad van[IEEE k heb FEET net gesproken en die bevestigde dat dit onderwerp in de overdracht er

tussendoor is geglipt. Maar dat de overdracht zou hebben bestaan uit de melding dat er geen activiteit meer heeft plaatsgevonden

op dit onderwerp.

je hoeft hem dus zelf niet meer te bellen daarover.

Kortom, ik zet het onderwerp ter bespreking op de agenda van het MT komende maandag.

Onderstaand wat achtergrondinfo over het proces tot nu toe.

Groeten,

Achtergrondinfo:

Begin november heeftBEE en voorstel ingediend bij VWS m.b.t. gezondheidsonderzoek na rampen i.h.k.v. de coronacrisis.

CR (RIVM is een belangrijke partij in het voorstel) heeft daarna een aantal keer contact gezocht met om te

benadrukken dat haast met besluitvorming geboden was. Op inhoud, zodat de voorgestelde 0-meting gelijk kon starten en data

zou bhevatten die anders verloren zou gaan. Maar ook omdat het Subsidieplein bijna sloot voor dit jaar. We hebben in de MT PG

vergadering van 17 november gesproken over dit voorstel. Uit het verslag:

Propositie ‘Integrale brede gezondheidsmonitor Covid-19’ van o.a. RIVM en GGD’en: we staan (uiteraard) positief tegenover het

monitoren van de gezondheidseffecten van de huidige crisis. Hoe dat gebeurt (focus, doel, vorm), met welke partijen, tegen welke

kosten en op welke begroting dat past staat nog ter discussie. Er is niet voldoende tijd om hier overeenstemming over te bereiken

voor het sluiten van het Subsidieplein dit boekjaar. Het gesprek over de propositie zal doorgaan met in het achterhoofd dat

financiering wellicht (deels) mogelijk is vanuit een aanvullende opdracht op programma 20 in 2021.

Het gesprek is daarna niet meer doorgegaan, zo blijkt uit contact met EEE
Uit de iBabs van EE heb ik de documenten in de bijlagen gevist, waaronder de bewuste propositie en de aanbiedingsbrief. Deze

hoorden bij een overleg tussenBEE 16 november dat voor zover ik terug kan vinden niet

plaatsgevonden heeft.

Te bespreken in MT:

Wat willen we als PG hier nu mee doen?

De uitkomst mag/kan zijn dat we er nu niks mee doen en prioriteiten ergens anders leggen. Maar dat moeten we dan m.i.

tenminste afstemmen met PDC-19 en vertellen aan GGD GHOR NL.
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